
Verslag Jeugdraad 11 mei 2021: 

Aanwezig: Pieter (voorzitter), Jens (ondervoorzitter), Cedric, Willem, Bram, Robrecht (Chiro 

Erps-Kwerps), Imke, Gilles, Berre, Karlijn (Scouts Kortenberg), Marjon (Jeugd Rode Kruis), 

Shayan(Den Uyl), Tom, Erik (JoJo, onafhankelijke), Aline, Fatou, Marie (Chiro Flurk 

Everberg), Basil, Mats, Laura, Barbara, Steffi (JH Den Aap), Ronaldo (onafhankelijke, Neree 

(’t Excuus), Mit (jeugdconsulente) 

 

Verontschuldigd: Ann (schepen jeugd), Noor (Chiro EK), Kasper (Den Uyl), Kauan (Den 

Aap) 

 Goedkeuring verslag jeugdraad 6 april 2021 

o Geen opmerkingen. Verslag goedgekeurd.  

 

 Klusjes update (alles op tijd doormailen) 

 

Dringende zaken mogen altijd gemaild worden naar 

gebouwenbeheer@kortenberg.be 

 

Algemene opmerking: bij fuiven geen plakband op de vloer van de sporthal 

plakken. Dit gaat er heel moeilijk af!  

 

o Nieuwe klusjes: 

o Chiro EK:  

 Stavaza installatie keuken: de Chiro en de UD hebben 

voorbije vrijdag een overleg gehad in verband met de 

verdere aanpak. Woensdag komt er iemand kijken wat er 

geïnstalleerd moet worden.  

 

o Chiro Everberg:  

 Rolgordijnen keuken: De UD stuurt iemand ter plaatse om te 

kijken wat het probleem precies is. Nadien volgt er 

feedback.  

 Boiler warm water: werkt slechts voor 3 minuten. Kan deze 

vervangen worden? De veelvuldige reparaties blijken niet te 

werken. Indien de boiler vervangen/gerepareerd wordt, 

graag iemand van de Chiro erbij vragen zodat zij de uitleg 

ook eens horen  

 Thermostaat geeft foutmelding 

 

o Scouts Kortenberg:  

 Klinkt toiletten is afgebroken (door ACKO?) 

 Opstijgend vocht in twee oudste lokalen: probleem van 

zodra er terug verhuurd mag worden.  

 

o JH Den Aap:  

 Blacklight die kapot is. Vermoeden dat iemand van UD dit 

deed bij bevestigen lampenkappen aan het plafond? Hoe 

hiermee verder?  
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 De schuifdeur: stand van zaken? 

 

o JH ’t Excuus:  

 Twee lampen in het vrouwentoilet zijn kapot. 

 Kan er iemand nog eens naar de eerste schuifdeur komen 

kijken? Gaat heel erg moeilijk open. Wanneer deze dan 

volledig openstaat, valt het eerste paneel terug open ‘op 

kip’, wat niet normaal is.  

 

o JH Den Uyl:  

 Klusjes die doorgegeven zijn tijdens de rondgang in oktober: 

wanneer worden deze in orde gebracht? Zie verslag Marc 

VDL 

 

 

 Toer der verenigingen  

 

Chiro Erps-Kwerps 

o Niets speciaals 

 

Chiro Everberg 

o 2 dagen Trailberg: leuk 

o Biermanden in plaats van Flurkse Feesten 

 

Scouts Kortenberg 

o Niets speciaals 

 

JH Den Aap 

o Heropening terras: goed, veel volk, gezellig 

 

JH Den Uyl  

o Heropening terras: gezellig 

 

’t Excuus 

o Heropening terras: gezellig  
 

JoJo 

o Schattentochten Buitenspeeldag 

o Workshop insectenhotel 

o Workshop experimenteren 

o Verjaardagsfeestjes 

o Lasershooten  

 
Speelplein 

Speelplein tijdens paasvakantie in drie bubbels  

 

Jeugd Rode Kruis 



o Niets gedaan 

 

 Corona update 

o Hoe verliep de heropening van de jeugdhuisterrassen?  

 Bij Den Aap: goed en vlot, met buitenbar, voldoende regels 

opgehangen, iedereen bleef aan zijn tafel.  

 Bij Den Uyl: ook goed. Alle tafels op voldoende afstand, aparte in- en 

uitgang, buren waren blij met de heropening 

 Bij ’t Excuus: goed. Terras is wel klein, bijkomend op de trappen 

zitten.  

o Hoe lopen de voorbereidingen van de zomerkampen bij Chiro en scouts?  

 Chiro EK: inschrijvingen voor kamp zijn gestart 

 Chiro Flurk: zondag is het kampnamiddag. Nadien starten de 

inschrijvingen.  

 Scouts: idem als Chiro Flurk 

 

 Terugkoppeling auto voor verenigingen 

o Momenteel ligt volgende optie op tafel: Werken via een subsidiereglement 

voor een huurwagen. Verenigingen krijgen de mogelijkheid om een wagen te 

huren bij een zelfgekozen verhuurfirma in de regio. Het huurgeld wordt 

(gedeeltelijk) via een subsidiereglement terugbetaald. De exacte regeling moet 

nog verder uitgewerkt worden.  

o Het voorstel is om op deze manier te starten en te kijken of hier veel gebruik 

van gemaakt wordt. Op basis daarvan kan er dan bekeken worden om 

eventueel zelf een wagen aan te kopen voor gedeeld gebruik.  

o Het subsidiereglement moet nog worden opgesteld en zal ook ter advies 

voorgelegd worden.  

o Nu al reacties?  

 Bezorgdheid dat er bij verhuurbedrijven een minimale leeftijdsgrens is 

vanaf wanneer je een wagen mag huren. Een beperkt groepje van de 

vereniging kan dan alleen maar gebruik maken van deze optie. Lastig 

voor de werking?   

 Bezorgdheid dat de drempel hoger is om bij een firma te gaan huren in 

plaats van bij de gemeente terecht te kunnen. Langs de andere kant: bij 

de gemeente zal er ook wel administratie zijn om de wagen te verhuren. 

Idem als bij de verhuurfirma. Weegt misschien niet tegen elkaar op.  

 Omslachtig: moeten dan eerst naar verhuurfirma rijden om dan terug 

naar lokalen te rijden en materiaal op te laden. Langs de andere kant: je 

moet ook eerst bij de gemeente de auto ophalen om te kunnen inladen. 

Vervalt dus een beetje.  

 Een eventueel gedeeltelijke terugbetaling zijn niet leuk zijn. Een 

volledige terugbetaling is gunstiger, want waarom zou je anders huren 

als vereniging? Als niet alles terugbetaald wordt, zoek je toch gewoon 

naar een ander plan. Komt op zich niet overeen met de belofte in het 

meerjarenplan.  

 

 Ter info: Blokspots mei-juni + augustus-september 



o Voor de periode mei/juni: podium van cultuurzaal in GC Colomba van 

maandag 24 mei tot en met vrijdag 2 juli met aparte ingang en apart sanitair 

dan het vaccinatiecentrum.  

o Voor de periode augustus/september: optie van de kerk in Erps wordt verder 

onderzocht.  

 

 Project ‘Kindvriendelijke gemeente’ 

 

o Uit alle informatie (vragenlijst kinderen en jongeren en meerdere focusgroepen 

waaronder gemeentelijke diensten, jeugdraad, kindergemeenteraad en 

middenveldspartners) werden alle tekortkomingen (of positiever geformuleerd 

‘uitdagingen’) voor Kortenberg gebundeld. Deze bundeling werd besproken op 

de kernwerkgroep die hieruit de drie meest prioritaire uitdagingen gekozen 

heeft. Met deze drie prioriteiten wordt het traject verder afgelegd 

(belevingsonderzoek uitvoeren, schrijven van adviezen voor verdere aanpak en 

implementatie in MJP…). 

o De drie prioritaire thema’s zijn:  

 Hoe kunnen we de mentale veerkracht van kinderen en jongeren 

bewaken, vergroten en versterken (mentale druk bij kinderen en 

jongeren verlagen, kinderen en jongeren (beter) wapenen tegen pesten, 

instanties welzijn en gezondheid beter kenbaar maken en op elkaar 

afstemmen)?  

 Hoe kunnen we zorgen dat kinderen en jongeren geïnformeerd zijn op 

een manier die aansluit bij hun leefwereld (hoe kindgerichter 

communiceren, communicatiekanalen van jongeren in kaart brengen, 

bekendmaking aanbod welzijn, maar ook aanbod VT, kinderen en 

jongeren vertrouwd maken met procedures en stappen bij onveilige 

situaties)?  

 Hoe kunnen we (letterlijk en figuurlijk) ruimte geven aan kinderen en 

jongeren (plaatsen creëren waar ze mogen, kunnen en willen aanwezig 

zijn, strategie rond rondhangen en spelen in publieke ruimte, veilige 

school- en woonomgevingen realiseren, invulling vrije tijd)? 

 

 Is de jeugdraad als adviesraad akkoord om met deze drie 

thema’s verder te werken in het traject? JA, akkoord!  

 

 Toernee General 

o Hoe beginnen we aan de voorbereiding? Gaan we verder op het idee van vorig 

jaar?  

 Evenementenaanvraag moet binnen ten laatste eind juli  

 Een voorbereidingsdag plannen om alles te beginnen uitwerken: Pieter 

stelt een doodle op. Mogelijke optie is alvast donderdagavond 1 juli. 

o Hoe zit het met de timing van de werken aan de sporthal? 

 De timing van de werken is verschoven naar april 2022. In de loop van 

deze week volgt er een mail vanuit de sportdienst voor reservaties in de 

sporthal voor 2021-2022. In het oog houden dus voor reservatie zaal 

voor TG. 

o Willen we al iets doen vanaf dat het mag? Vervangt dat dan TG of niet?  



 Buitenactiviteiten vanaf 13 augustus + CRISISfestival in die periode. 

Best voorlopig niet.  

 Denk er eens over na. We bespreken dit eveneens op de 

voorbereidingsdag van Toernee General (1 juli?). Eventueel Debat met 

een vat aangezien we eind 2021 in de helft van de legislatuur zitten?  

 Varia 

  

o Terugkoppeling Kindergemeenteraad 28/04 

 De Kindergemeenteraad ging een woensdagnamiddag helpen in het 

Silsombos met wat snoeiwerk en takken stapelen om nieuwe/extra 

broedplaatsen te creëren voor de nachtegaal en tegelijkertijd 

wandelwegjes terug toegankelijk te maken.  

 Dit vooral omdat de kinderen heel erg bezig zijn met thema’s als 

Milieu en Natuur.  

 

o Dienst Cultuur kreeg een vraag om legale graffitimuren in Kortenberg te 

voorzien. Heeft de jeugdraad ideeën van (mogelijke) locaties? 

 Aan de jeugdhuizen (Den Uyl, ’t Excuus, Den Aap?) 

 Op de muren van de voetgangerstunnel onder de spoorweg 

 Ergens aan het skatepark (op de muren van Colomba aan de achterkant) 

 Achter de parochie in Meerbeek (een dichtgetimmerd kapelletje van 

vroeger?) 

 Een leuke voetweg als soort van graffitisteegje  

 Sporthal EK (tot als deze afgebroken wordt – als soort oefenmuur).  

 

Leuk idee alleszins! Zeker verder uitwerken!  

 

o Mogen Kortenbergse café's ook grotere terrassen zetten om zo tijdens deze 

moeilijke tijden toch ook wat meer omzet te draaien? 

 Voor het openen (of vergroten) van een terras moet momenteel een 

aanvraag ingediend worden. Per aanvraag wordt gekeken wat er al dan 

niet mogelijk is. In de Facebookgroep van de jeugdraad staat hierover 

alle info met de link om een online aanvraag te kunnen indienen. Check 

daarvoor de post van Mit op 28 april.  

 

o Verkaveling van de oude gemeentelijke werkplaats in de Engerstraat 

 Eventueel een mogelijkheid om hier een ontmoetingsplaats van te 

maken in het genre van HAL 5,  Bar Vital...? 

 Heel goed idee! Ruimte geven aan jongeren (zie ook prioritaire 

thema’s kindvriendelijke gemeente)! Een ontmoetingsplaats 

voor verschillende generaties! Locatie biedt heel veel 

mogelijkheden. Kan een leukere hotspot worden dan Colomba. 

Is een gigantische meerwaarde als gemeente. 

 Mit checken: Kunnen de plannen ergens geraadpleegd worden? 

Jeugdraad schrijft dan eventueel een advies.  



o Jaks: NIET MEER INDIENEN VIA MAIL. Voor 20/05 online 

.invulformulier fiksen voor de maand juli + augustus. Zie: 

https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren 

 

o Volgende JR  

 

 Dinsdag 1 juni (een korte wegens examens) 

 

o Wat gaat iedereen doen komende weken?  

 Jojo: 14/05 naar Planckendael, 22/05: EHBO, in juni een wedstrijd 

Grillmasters junior, 30/06: waterpretdag 

 Keti’s Chiro EK verkopen zakjes met koekjes: ideaal voor tijdens 

examens!10 euro 

 Jeugdhuis Den Aap/Chiro Flurk verkoopt ook koekjes (wafels) 

o Stavaza project propere lokalen: hoeveel controles zijn er al geweest door UD? 

Wie is momenteel winnaar? Er werden twee controles uitgevoerd (1 oktober en 

18 januari). Op dit moment staat Chiro Flurk met 1 puntje voor.  

o Update verhuur jeugdlokalen: ligt stil  

o Update dossier gelijkstelling nutskosten: ligt momenteel stil. Komt veel meer 

bij kijken.    

o Indienen coronasubsidies: eind mei zal er een eerste ronde zijn voor 

evenementen tussen 1 januari en 30 april 2021. Eind december zal er een 

tweede indienronde zijn. 

o Speelplein tijdens de zomer zal waarschijnlijk niet doorgaan in bubbel Erps-

Kwerps aangezien we mogelijks mogen verhogen tot 100 personen en dan alles 

kan doorgaan in Kortenberg.  

o Opstijgend vocht in de oude lokalen: kan dit mee opgenomen worden in 

dossier berging speelplein? Mit volgt verder op bij dienst Infrastructuur 

o Scouts is vragende partij om hun lokalen in de vakantieperiodes opnieuw te 

kunnen verhuren. Kan speelplein uitwijken naar een andere locatie (oude 

gemeentelijke werkplaats? Kan dan ook een locatie zijn voor 

jeugdverenigingen zonder lokalen zoals Jojo, jeugd rode kruis) of naar een 

school voor speelpleinwerking? 

o Mogen jeugdhuizen ook op bijkomende dagen open zijn, zoals bv. op zondag?  

 Jeugdhuis ’t Excuus van 14 tot 22 u.?  
 

 

 

 

Volgende jeugdraad: 1 juni 

https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren

